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Abstract (en)
[origin: US5253830A] In a method for monitoring the condition of rail switch points and for detection of premature abrasive wear-and-tear in the
region of the tongue switching rail (3) of the points, the signals from at least one proximity sensor (2) in the region of the tongue switching rail (3) of
the points are evaluated when the tongue switching rail is travelled upon, and the smallest measured value of the separation distance (l) during the
travel is stored in memory. The smallest measured value stored in memory and at least a first limiting value for the smallest separation distance are
compared with one another and, when the smallest measured value in memory exceeds this first limiting value, a warning signal is generated.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Überwachen des Zustandes von Schienenweichen und zum Erfassen von vorzeitigem Verschleiß im Bereich der
Zungenschienen (3) einer Weiche, werden die Signale wenigstens eines Näherungssensors (2) im Bereich der Zungenschienen (3) während
des Befahrens der Weiche ausgewertet, wobei der beim Befahren ermittelte kleinste Wert des Abstandes (1) gespeichert wird, die Änderung
des gemessenen kleinsten Wertes sowie wenigstens ein erster Grenzwert für den kleinsten Abstand miteinander verglichen werden und bei
Überschreiten dieses ersten Grenzwertes ein Wartungssignal generiert wird (Fig.1). <IMAGE>
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